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Vedlegg: 
Spørsmål til fylkesrådmannen i samband med møte i finansutvalet 19.11.20
Ny tenstepensjonsordning og budsjettframlegget
 
Med grunnlag i oppslag i kommunal‐rapport.no den 3.11., 6.11. og 9.11.2020 ynskjer eg å stille fylgjande spørsmål
på møte i finansutvalet i Vestland fylkeskommune:
 

1. Kvifor har Vestland fylkeskommune avvist klaga frå KLP på kontraktstildelinga?
2. Kva er grunnlaget for ikkje å gje KLP innsyn i saksdokumenta og avgjerda/vedtaket i fylkestinget den

29.september 2020?
3. Stemmer det at «alternativ avkastning på egenkapital» vart sett etter tilbodsfristen?
4. Korleis vil den frigjorte eigenkapitalen på om lag 128 mill kr frå KLP verte forvalta i 2021, og kva for

avkastning vert forventa utifrå gjeldande finansreglement?
5. Er det forventa avkastning som oppgitt i siste avsnitt side 12 i saka om tenestepensjon til fylkestinget

som er lagt til grunn i budsjettet for Vestland fylke for 2021, eller er det forventa avkastning som låg
til grunn i anbudsutrekninga av «kostnad egenkapital i KLP» som ligg til grunn i budsjettet for 2021.

a. Viss det ikkje er det som låg til grunn i anbudsutrekninga som ligg til grunn i budsjettet, korleis
kan ein da forsvare å nytte denne utrekninga ved tildeling av avtale om tenestepensjon?

6. Avtala om tenestepensjon med KLP går ut 31.12.20. Kva gjer fylkeskommunen etter den datoen om
kontrakt med Storebrand ikkje er ordna innan den datoen?

7. Er det offentleg kva for parti som stemte kva i saka om tenestepensjon?
a. Kva er eventuell heimel for å unnta stemmegiving frå offentligheita?
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